



General Terms and Conditions of the European Seaport Conference (ESPO 2023) at Park Hotel Bremen from 31 May – 2 June 2023

1. Organiser

bremenports GmbH & Co. KG, Am Strom 2, 27568 Bremerhaven, hereinafter referred to as Organiser

in cooperation with
ESPO – The European Port House, Treurenberg 6, 1000 Brussels, Belgium.

Bremen Convention Bureau, a brand of WFB Wirtschaftsförderung Bremen GmbH, Findorffstrasse 105, 28215 Bremen, tel.: +49 (0)421-30 800 17, e-mail: ritschel@bremen-tourism.de, has been entrusted with collection of the Participants' data.

2. Registration

Confirmation of registration is subject to receipt of payment of the attendance fee. Prices are based on the current rates of the service providers. All circumstances which are beyond the control of the Organiser are explicitly subject to change.

The conference documents will be provided on site on payment of the full attendance fee. Participants are advised to wear their name badge throughout the event for identification purposes and for access to the conference premises.

Closing date for registration is 26 May 2023

It is not possible to register at the conference venue.

3. Payment conditions

All payments must be made in euros. After your registration, you will receive written confirmation in the form of a PDF file. Payments can be made by credit card or SEPA direct debit. Your registration is not deemed completed until receipt of payment.

Credit card:

The following credit cards are accepted: Visa, American Express and MasterCard. The attendance fee will be collected by Bremen Convention Bureau, a brand of WFB Wirtschaftsförderung Bremen GmbH, on behalf of the Organiser.

SEPA direct debits:

On authorisation of the SEPA direct debit, the bank indicated by the bank identifier code is irrevocably instructed, in case of direct debit dishonour or objection against the Organiser, to inform the Organiser on request of the full name and address of the Participant to enable the Organiser to enforce its claims against the Participant. In the event that a SEPA direct debit cannot be honoured for reasons beyond the control of the Organiser, a fee of EUR 20.00 will be charged directly to the Participant.



4. Change of booking

If the Participant wishes to change the booking or make additional booking(s) after billing, a charge of EUR 20.00 will be charged to the Participant for each change or additional booking. Participants can appoint a Substitute Participant until 26 May subject to a change-of-booking fee of EUR 20.00. If a third party enters the contract as Substitute Participant, that person and the original Participant shall be jointly and severally liable to the Organiser for the invoice amount and for the change-of-booking fees.

5. Cancellation

Notification of cancellations must be sent by e-mail to: ritschel@bremen-tourism.de.

In case of cancellations up to 30 April 2023, the registration fee will be refunded minus a processing fee of EUR 50.00. The registration fee can no longer be refunded for cancellations after that date.

6. Social programme

The social programme and the shuttle services can be booked at the time of registration.

Owing to the limited number of tickets available, a binding registration for the social programme is mandatory. The social programme can be booked only in combination with registration to attend the European Seaport Conference 2023, with the exception of programme items which are specifically indicated for accompanying persons and the shuttle services.

A minimum number of participants is required for each programme item. If the minimum number is not reached, the Organiser reserves the right to cancel the programme item and refund the money.

In case of a change of booking or cancellation of the social programme, the same terms and conditions shall apply as stated under Points 4 and 5 (see above).

7. Privacy

Personal data will be collected only if you provide bremenports GmbH & Co. KG with the data voluntarily when booking. The data will be processed electronically and used solely for the purposes of processing your booking and participant support. On no account will your data be disclosed to third parties, with the exception of the service providers you have booked, such as the booked hotel. In accordance with international privacy laws, we explicitly inform you of your right to object pursuant to Art. 21 EU General Data Protection Regulation (GDPR). This also includes your right to information (Art. 15 GDPR), right to rectification (Art. 16 GDPR), right to erasure (Art. 17 GDPR) and your right to data portability (Art. 20 GDPR).

On registration, you give your explicit consent for bremenports GmbH & Co. KG to forward your registration information to the Organiser and other actively involved parties. The data provided will be deleted completely after the end of the event. Further information is available on the bremenports GmbH & Co. KG, <https://www.bremenports.de/en/privacy>.



8. Photos and video recordings

On registration, you give your explicit consent for the Organiser to make photo and video material of the event and the Participants. This photo and video material may be published by the Organiser and reproduced for various purposes. If you don't agree with this, please let us know by writing an email to events@espo.be.

9. Liability disclaimer

The Organiser shall be liable for intent and gross negligence. In cases of simple negligence, the Organiser shall be liable only for the infringement of material contractual obligations and its liability shall be limited to compensation for typical damage which was foreseeable at the time of conclusion of contract. Material contractual obligations are obligations the fulfilment of which is essential for due and proper performance of the contract, the infringement of which jeopardises achievement of the object of the contract and where the Participants are regularly entitled to rely on compliance with such an obligation. The foregoing liability disclaimer does not apply to the Organiser's liability resulting from injury to life, limb or health which is attributable to negligent infringement of a contractual obligation on the part of the Organiser or to infringement of a contractual obligation due to intent or negligence on the part of a legal representative or subcontractor of the Organiser, in the case of fraudulent intent or within the scope of an assumed warranty. Insofar as the Organiser's liability is effectively ruled out or limited pursuant to the above conditions, this shall also apply to the personal liability of the Organiser's employees, other staff, organs, representatives and subcontractors.

10. Closing provisions

Any divergent terms and conditions of the Participant shall not apply. This shall also be the case even if they are not explicitly contradicted by the Organiser.

Legal venue for all legal disputes arising from the contract is Bremen, if the parties to the contract are registered traders, legal entities under public law or public-law special assets or if at least one of the parties has no general place of jurisdiction in the Federal Republic of Germany.

Place of performance for all obligations under this contract is Bremen.

This contract shall be governed by the law of the Federal Republic of Germany. The UN Convention on Contracts for the International Sale of Goods is explicitly ruled out.

Should any provision in the contract be or become wholly or partly invalid or unenforceable, this shall not affect the validity of the contractual relationship.

This translation is provided for your convenience only. In case of doubt, only the original German text shall be binding.



Allgemeine Geschäftsbedingungen der European Seaport Conference (ESPO 2023) vom 31.05.-02.06.2023 im Parkhotel Bremen

1. Veranstalter

bremenports GmbH & Co. KG, Am Strom 2, 27568 Bremerhaven.
Im Nachfolgenden Veranstalter genannt.

In Kooperation mit
ESPO – The European Port House, Treurenberg 6, 1000 Brüssel, Belgien.

Das Bremen Convention Bureau, eine Marke der WFB Wirtschaftsförderung Bremen GmbH, Findorffstraße 105, 28215 Bremen, Tel.: 0421-30 800 17, E-Mail: ritschel@bremen-tourism.de wurde für die Erfassung der Teilnehmerdaten beauftragt.

2. Registrierung

Die Registrierungsbestätigung erfolgt vorbehaltlich des Zahlungseingangs der Teilnahmegebühr. Den Preisen liegen die derzeitigen Tarife der Leistungsträger zugrunde. Änderungen, die sich der Einflussnahme des Veranstalters entziehen, bleiben ausdrücklich vorbehalten.

Die Kongressunterlagen werden nach Zahlung der vollen Teilnahmegebühr vor Ort ausgehändigt. Teilnehmer werden darauf hingewiesen, Ihr Namensschild für die Dauer der Veranstaltung zu Identifikationszwecken und Zugang zu den Tagungsräumlichkeiten zu tragen.

Anmeldeschluss ist der 26.05.2023

Eine Registrierung vor Ort ist nicht möglich.

3. Zahlungsmodalitäten

Zahlungen sind in Euro zu tätigen. Im Anschluss an Ihre Registrierung erhalten Sie eine schriftliche Bestätigung in Form einer Pdf-Datei. Die Zahlung kann per Kreditkarte oder per SEPA Lastschriftverfahren erfolgen.

Erst mit Zahlungseingang gilt Ihre Registrierung als abgeschlossen.

Kreditkarte:

Für die Zahlung per Kreditkarte werden folgende Karten akzeptiert: Visa, American Express und MasterCard. Die Teilnahmegebühr wird vom Bremen Convention Bureau, eine Marke der WFB Wirtschaftsförderung Bremen GmbH im Namen des Veranstalters eingenommen.

SEPA-Lastschriftverfahren:

Mit der Ermächtigung zum SEPA-Verfahren ist das mit der Bankleitzahl bezeichnete Kreditinstitut unwiderruflich angewiesen, bei Nichteinlösung der Lastschrift oder bei Widerspruch gegen den Veranstalter, auf Anforderung hin Namen und Anschrift des Teilnehmers vollständig mitzuteilen, damit der Veranstalter seinen Anspruch gegen ihn geltend machen kann. Im Falle einer nicht einlösbaren SEPA-



Lastschrift, bedingt durch Gründe die der Veranstalter nicht zu vertreten hat, wird eine Gebühr von Euro 20,00 direkt an den Teilnehmer berechnet.

4. Umbuchungen

Für Um- bzw. Zusatzbuchungen nach Rechnungsstellung werden Euro 20,00 pro Um- bzw. Zusatzbuchung an den Teilnehmenden berechnet. Ein Ersatzteilnehmer kann gegen die Umbuchungsgebühr bis zum 26.05.2023 benannt werden. Tritt ein Dritter als Ersatzteilnehmer in den Vertrag ein, so haften er und der ursprüngliche Teilnehmer gemeinsam dem Veranstalter gegenüber als Gesamtschuldner für den Rechnungsbetrag sowie für die Umbuchungsgebühren.

5. Stornierung

Stornierungen sollen grundsätzlich per E-Mail erfolgen an: ritschel@bremen-tourism.de. Bei Rücktritt bis zum 30.04.2023 wird die Registrierungsgebühr abzgl. einer Bearbeitungsgebühr in Höhe von Euro 50,00 zurückerstattet. Danach ist eine Erstattung der Teilnahmegebühr nicht mehr möglich.

6. Rahmenprogramm

Das Rahmenprogramm sowie die Shuttle-Services können mit der Registrierung mitgebucht werden.

Aufgrund der limitierten Anzahl an verfügbaren Tickets ist eine verbindliche Anmeldung für das Rahmenprogramm erforderlich. Die Buchung von Rahmenprogramm ist nur in Verbindung mit der Registrierung zur Teilnahme an der European Seaport Conference 2023 gültig mit Ausnahme der für Begleitpersonen ausgewiesenen Programmpunkte sowie die Shuttle-Services.

Jeder Programmpunkt erfordert eine Mindestteilnehmerzahl. Sollte diese nicht erreicht werden, behält sich der Veranstalter das Recht vor, den Programmpunkt abzusagen und das Geld zurückzuerstatten.

Im Falle einer Umbuchung oder Stornierung des Rahmenprogramms gelten die gleichen Bestimmungen wie unter Punkt 4 und 5 (s.o.)

7. Datenschutz

Personenbezogene Daten werden nur erhoben, wenn Sie uns diese bei ihrer Buchung von sich aus der bremenports GmbH & Co. KG zur Verfügung stellen. Diese Daten werden elektronisch verarbeitet und ausschließlich zu Zwecken verwendet, die der Buchungsabwicklung und der Teilnehmerbetreuung dienen. Eine Weitergabe Ihrer Daten an Dritte ist ausgeschlossen. Ausnahme sind die von Ihnen gebuchten Leistungsträger, wie z.B. das gebuchte Hotel. Nach internationalem Datenschutzrecht haben wir Sie auf das Widerspruchsrecht nach Art. 21 der EU-Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO) ausdrücklich hingewiesen. Damit verknüpft sind auch das Recht auf Auskunft (Art. 15 DSGVO), Recht auf Berichtigung (Art. 16 DSGVO), Recht auf Löschung (Art. 17 DSGVO) sowie das Recht auf Übertragbarkeit (Art. 20 DSGVO).

Mit Ihrer Registrierung geben Sie die ausdrückliche Zustimmung, dass die bremenports GmbH & Co. KG Ihre Registrierungsinformationen an den Veranstalter und die Mitwirkenden weitergeben darf. Die zur Verfügung gestellten personenbezogenen Daten werden nach Veranstaltungsende vollständig gelöscht.



Weitere Infos können auf der Webseite der bremenports GmbH & Co. KG, <https://www.bremenports.de/datenschutz>, eingesehen werden.

8. Foto- und Videoaufnahmen

Mit Ihrer Registrierung geben Sie Ihre ausdrückliche Zustimmung, dass der Veranstalter Foto- und Videomaterial der Veranstaltung und ihrer Teilnehmer erstellt. Dieses Foto- und Videomaterial darf vom Veranstalter publiziert und für verschiedene Zwecke reproduziert werden. Wenn Sie damit nicht einverstanden sind, teilen Sie uns dies bitte mit, indem Sie eine E-Mail an events@espo.be schreiben.

9. Haftungsausschluss

Der Veranstalter haftet für Vorsatz und grobe Fahrlässigkeit. Bei leichter Fahrlässigkeit haftet der Veranstalter nur für die Verletzung wesentlicher Vertragspflichten, wobei die Haftung auf den Ersatz des bei Vertragsabschluss vorhersehbaren und typischen Schadens begrenzt ist. Wesentliche Vertragspflichten sind solche, deren Erfüllung die ordnungsgemäße Durchführung des Vertrages überhaupt erst ermöglicht, deren Verletzung die Erreichung des Vertragszweckes gefährdet und auf deren Einhaltung der Teilnehmer regelmäßig vertrauen darf. Von der vorstehenden Haftungsbeschränkung ausgenommen ist die Haftung des Veranstalters aus der Verletzung des Lebens, des Körpers oder der Gesundheit, die auf einer fahrlässigen Pflichtverletzung des Veranstalters oder einer vorsätzlichen oder fahrlässigen Pflichtverletzung eines gesetzlichen Vertreters oder Erfüllungsgehilfen des Veranstalters beruhen sowie im Falle von Arglist oder im Rahmen einer übernommenen Garantie. Soweit die Haftung des Veranstalters nach den vorstehenden Regelungen wirksam ausgeschlossen oder beschränkt ist, gilt dies auch für die persönliche Haftung der Arbeitnehmer, der sonstigen Mitarbeiter, Organe, Vertreter und Erfüllungsgehilfen des Veranstalters.

10. Schlussbestimmungen

Abweichende Bedingungen des Teilnehmers gelten nicht. Sie finden auch dann keine Anwendung, wenn der Veranstalter ihnen nicht ausdrücklich widerspricht.

Der Gerichtsstand für alle sich aus dem Vertrag ergebenden Rechtsstreitigkeiten ist Bremen, wenn die Vertragsparteien Kaufleute, juristische Personen des öffentlichen Rechts oder öffentlich-rechtliche Sondervermögen sind oder mindestens eine der Vertragsparteien keinen allgemeinen Gerichtsstand in der Bundesrepublik Deutschland hat.

Erfüllungsort für sämtliche Verpflichtungen aus diesem Vertrag ist Bremen.

Es gilt ausschließlich das Recht der Bundesrepublik Deutschland unter Ausschluss des UN-Kaufrechts.

Sollte eine Bestimmung in dieser Vereinbarung ganz oder teilweise unwirksam oder undurchführbar sein oder werden, wird dadurch die Wirksamkeit des Vertragsverhältnisses nicht berührt.